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P R O T O K Ó Ł Nr XLIII/2014 

z obrad XLIII, Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 7 maja 2014 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 13 
00

, zakończono o godz. 15 
00

. 

Przewodniczył: Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni – Henryk Kania 

 

W obradach uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93 % ustawowego składu Rady. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni, 

Skarbnik Gminy 

Radca Prawny, 

Dyrektor Biblioteki, 

Dyrektor MDK 

Kierownicy Referatów, 

Kierownik MOPS, 

Sołtysi, 

Mieszkańcy, 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Interpelacja Radnej Bożeny Forma. 

5. Interpelacja Radnego Marka Kułakowskiego. 

6. Interpelacja Radnego Krzysztofa Imiołka. 

7. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa. 

8. Opinia Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej. 

6. Uchwała Nr 266/XLIII/2014 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

samorządowej instytucji kultury Miejskiego Domu Kultury w Blachowni. 

7. Uchwała Nr 267/XLIII/2014 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

samorządowej instytucji kultury Biblioteki Miejski w Blachowni. 

8. Uchwała Nr 268/XLIII/2014 w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej 

w Gminie Blachownia. 

9. Uchwała Nr 269/XLIII/2014 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień przez 

Gminę Blachownia z gminami w sprawie powierzenia realizacji zadań własnych w zakresie 

edukacji publicznej. 

10. Uchwała Nr 270/XLIII/201 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

nr 21 położonego przy ul. Żeromskiego 4 w Blachowni. 

11. Uchwała Nr 271/XLIII/2014w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

nr 3 położonego przy ul. Żeromskiego 3w Blachowni. 

12. Uchwała Nr 272/XLIII/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 

11 położonego przy ul. Bankowej 6 w Blachowni. 
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13. Uchwała Nr 273/XLIII/2014 w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 

2014. 

14. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołów z sesji Nr XLI i Nr XLII. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej 

instytucji kultury Miejskiego Domu Kultury w Blachowni. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej 

instytucji kultury Biblioteki Miejski w Blachowni. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie 

Blachownia 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień przez Gminę 

Blachownia z gminami w sprawie powierzenia realizacji zadań własnych w zakresie 

edukacji publicznej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 21 

położonego przy ul. Żeromskiego 4 w Blachowni. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 3 

położonego przy ul. Żeromskiego 3w Blachowni. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 11 

położonego przy ul. Bankowej 6 w Blachowni. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2014. 

16. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Henryk Kania otwierając obrady Sesji przywitał Radnych, 

P. Burmistrz, Kierowników, Dyrektorów, Sołtysów i wszystkich przybyłych gości.  

Stwierdził, że w obradach uczestniczy 13 Radnych, co stanowi 87 % ustawowego składu Rady 

w związku z tym podejmowane uchwały będą prawomocne. 

 

Ad pkt. 2. 

Proponowany porządku obrad został przyjęty bez zmian. 

 

Ad pkt. 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Kania prosił o usprawiedliwienie na sesji w dniu 

9 kwietnia 2014 roku Radnej Sukiennik Małgorzaty z powodu wizyty u lekarza oraz na dzisiejszej 

sesji Radnego Sławomira Liska z powodu spraw zawodowych, udziału w konferencji oraz 

poinformował, że Radna Edyta Mandryk spóźni się na dzisiejszą sesje z powodu wizyty u lekarza. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jerzy Zdunek prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu 

Komisji w dniu 30 kwietnia 2014 roku Radnej Wiesławy Gmyrek z powodu choroby, Radnej 

Edyty Mandryk z powodu ważnych spraw rodzinnych.  

Przewodnicząc Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Małgorzata Sukiennik prosiła o usprawiedliwienie 

nieobecności na posiedzeniu Komisji w dniu 10 kwietnia 2014 roku Radnej Wiesławy Gmyrek 

i radnego Jacka Roguta, na posiedzeniu w dniu 28 kwietnia radnego Macieja Rysia. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Maciej Ryś prosił o usprawiedliwienie nieobecności 

Radnej Bożeny Forma na posiedzeniu Komisji w dniu 25 kwietnia 2014 roku z powodu spraw 

zawodowych. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie 13 głosów „za”.  

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 4. 

Radna Małgorzata Sukiennik poinformowała, że zapoznała się z protokołem z Sesji Rady 

Miejskiej w Blachowni: Nr XLI z dnia 26 marca 2014 roku. 

Stwierdziła, że protokół rzetelnie odzwierciedla przebieg obrad prosiła ojego przyjęcie. 

Radny Maciej Ryś poinformował, że zapoznał się z protokołem z Sesji Rady Miejskiej 

w Blachowni: Nr XLII z dnia 9 kwietnia 2014 roku i stwierdził, że protokół odzwierciedla 

przebieg obrad prosił o jego przyjęcie. 

 

Protokoły zostały przyjęte większością głosów w stosunku 11 głosów „za”,, 2 głosy „wstrzymuje 

się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych  

13 radnych. 

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

1.  Radna Bożena Forma.  

2. Radny Andrzej Cierepiał 

3. Radna Wiesława Gmyrek. 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków. 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 6: 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma poinformowała, że w okresie od 25 marca 2014 roku 

do 6 maja 2014 roku wykonano następujące zadania:  

 

1. Na dzień 12 maja 2014 ogłoszono kolejne przetargi na sprzedaż lokali mieszkalnych przy 

ul. Parkowej, ul. Sportowej i przy ul. Bankowa (cena wywoławcza lokalu została obniżona 

o 20%). 

2. Podjęto czynności związane ze sprzedażą lokalu przy ul. Bankowej 4 w Blachowni. 

Ogłoszono wykaz lokalu do sprzedaży. Wartość nieruchomości według operatu 

szacunkowego wynosi 73.631,00 zł. 

3. Sporządzono okresowe rozliczenie dotacji celowej z realizacji wypłat rolnikom 

indywidualnym, zwrotu podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego. 
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4. Wydano pięć decyzji zezwalających na wycinkę drzew kolidujących z właściwym 

zagospodarowaniem nieruchomości, uszkodzonych lub zagrażających bezpieczeństwu 

ludzi i mienia. 

5. Wydano 26 decyzji o przyznaniu dodatku mieszkaniowego dla najemców lokali 

komunalnych, właścicieli mieszkań komunalnych, właścicieli mieszkań spółdzielczych. 

6. Wydano dziewięć decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu. 

7. Za odbiór i zagospodarowanie odpadami komunalnymi Gmina poniosła wydatki 

w kwocie54 148 zł. 

8. Zaległości mieszkańców w opłatach za odbiór i zagospodarowanie odpadów wynoszą 

79 553 zł. 

9. Wysłano 389 upomnień dot. zaległości w opłacie za odbiór i zagospodarowanie odpadów. 

10. Na terenie miasta i gminy Blachownia przeprowadzono zbiórkę odpadów 

wielkogabarytowych. 

11. Wykonano przegląd placów zabaw i siłowni zewnętrznych oraz zlecono naprawy 

pokontrolne. 

12. Wymieniono piasek w piaskownicach. 

13. Wydano dwie zgody na zajęcie pasa drogowego. 

14. Trwają prace związane z remontem, modernizacją dróg gminnych ul Prusa, Różanej, 

Kruczej, Miodowej i Parkowej. 

15. Trwa remont ulicy Bankowej. 

16. Prowadzone są prace związane z budową boiska do piłki nożnej oraz skoczni przy 

Gimnazjum w Blachowni przy ul. Bankowej. 

17. Zlecono wykonanie dokumentacji technicznej na termomodernizację budynku 

wielorodzinnego przy ul. Sienkiewicza. 

18. Dokonano 21 wymeldowań z pobytu stałego i 23 zameldowań na pobyt stały. 

19. Zarejestrowano 7 zgonów i zarejestrowano 8 urodzeń.  

20. W dniu 27 maja 2014 roku odbędą się badania mammograficzne dla Pań w wieku 50 – 69 

lat. 

Ponadto Pani Burmistrz zaprosiła zebranych na uroczystości obchodów „Dni Blachowni”, 

które odbędą się w dniach 7 i 8 czerwca 2014 roku. 

 

Ad pkt. 7 

Radna Bożena Forma złożyła interpelacje w sprawie udzielenia pomocy mieszkańców 

dojeżdżającym do miejsc pracy( interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie: 

 W sprawie przekazania środków finansowych dla Miejskiego Domu Kultury 

w Blachowni w kwocie minimum 30 tyś zł, aby Pani  Dyrektor Domu Kultury mogła 

realizować swoje zadania statutowe. Apelował, aby te pieniądze znaleźć 

i przekazać dla Domu Kultury. 

 Nawiązał do posiedzenia Komisji Budżetu i wyjaśnił, że zanim Komisja rewizyjna 

stwierdziła nieprawidłowości w MDK mówiono o zabraniu pieniędzy dla MDK 

i najprawdopodobniej je zabrano. Pytał czy Dyrektor MDK zapoznał się 

z protokołem Komisji. 

 Promocji Gminy Blachownia, zakupu kubków (interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

 Konkursu na stanowisko Prezesa Ośrodka Sportu i Rekreacji (interpelacja 

w załączeniu do protokołu). 

 

Radny Krzysztof Imiołek złożył interpelacje w sprawie:  
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 Opracowania dokumentacji technicznej na oczyszczenie zbiornika wodnego (interpelacja 

w załączeniu do protokołu). 

 Zagospodarowania terenu przy nowobudowanym ryneczku (interpelacja w załączeniu do 

protokołu). 

Ad pkt. 8 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Małgorzata Sukiennik przedstawiła pozytywną opinię 

Komisji w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej instytucji kultury 

Miejskiego Domu Kultury w Blachowni. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jerzy Zdunek. przedstawił pozytywną opinie komisji w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej instytucji kultury Miejskiego Domu 

Kultury w Blachowni 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Uchwała Nr 266/XLIII/2014 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej 

instytucji kultury Miejskiego Domu Kultury w Blachowni została podjęta jednogłośnie 13 głosów 

„za”. 

Na sali obecnych 

13 radnych  

 

Ad pkt. 9 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Małgorzata Sukiennik przedstawiła pozytywną opinię 

Komisji w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej instytucji kultury 

Biblioteki Miejski w Blachowni. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jerzy Zdunek. przedstawił pozytywną opinie komisji w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej instytucji kultury Biblioteki Miejski 

w Blachowni. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Uchwała Nr 267/XLIII/2014 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej 

instytucji kultury Biblioteki Miejski w Blachowni została podjęta jednogłośnie 13 głosów „za”. 

Na sali obecnych 

13 radnych  

 

Ad pkt. 10 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Małgorzata Sukiennik przedstawiła pozytywną opinię 

Komisji w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie Blachownia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię komisji w sprawie 

przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie Blachownia. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek przedstawiła projekt 

uchwały. 
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Uchwała Nr 268/XLIII/2014 w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie 

Blachownia została podjęta jednogłośnie 13 głosów „za”. 

Na sali obecnych 

13 radnych  

 

Ad pkt. 11 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię komisji w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumień przez Gminę Blachownia z gminami w sprawie 

powierzenia realizacji zadań własnych w zakresie edukacji publicznej. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Uchwała Nr 269/XLIII/2014 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień przez Gminę 

Blachownia z gminami w sprawie powierzenia realizacji zadań własnych w zakresie edukacji 

publicznej została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za” 

Na sali obecnych 

14  radnych w tym punkcie na sesję przybyła Radna Edyta Mandryk.  

 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię komisji w sprawie 

projektów uchwał dotyczących: 

1. Wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 21 położonego przy ul. 

Żeromskiego 4 w Blachowni. 

2. Wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 3 położonego przy ul. 

Żeromskiego 3w Blachowni 

3. Wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 11 położonego przy ul. 

Bankowej 6 w Blachowni. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 21 położonego przy ul. 

Żeromskiego 4 w Blachowni. 

 

Uchwała Nr 270/XLIII/201 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

nr 21 położonego przy ul. Żeromskiego 4 w Blachowni uchwała została podjęta większością 

głosów w stosunku 12 głosów „za”, 1 głos „wstrzymuję się, 1 głos „przeciw”. 

Na sali obecnych 

14  radnych 

 

Ad pkt. 13 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 3 położonego przy ul. 

Żeromskiego 3w Blachowni. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Marek Kułakowski Według jego wiedzy Gmina 2008 roku zobowiązała się 

przeprowadzić sprostowania udziałów we wspólnotach, do tej pory dokonano sprostowań 

w dwóch wspólnotach.  
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Zapytał jak przedstawia się regulacja prawna udziałów we wspólnotach, jak ten stan ma się do 

sprzedaży mieszkania przy Żeromskiego 3? 

Czy lokal jest sprzedawany z wada prawną, ponieważ zawyżona ilość udziałów została przypisana 

do ostatniego niesprzedanego lokalu? 

Czy sprzedane do tej pory mieszkania zostały sprzedane z wada prawną? 

Ponadto, dlaczego Gmina blokuje sprzedaż lokalu Państwu Hamerskim, mimo iż przedstawili 

wymagane dokumenty adaptacji strychu do sprzedaży? 

 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma odpowiedziała, że sprawa zostanie wyjaśniona. W sprawie 

sprostowania udziałów poinformowała, że działania zostały podjęte jednak jest to proces 

długotrwały, procedura jest rozłożona w czasie niezależna tylko od urzędu. Jednak nie można 

w tej sytuacji zatrzymać sprzedaży mieszkań. Nie ma przeszkód prawnych do sprzedaży 

mieszkań. Notariusz nie mógłby sporządzić aktu notarialnego gdyby dokumenty były niezgodnie 

z prawem. 

 

Uchwała Nr 271/XLIII/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

nr 3 położonego przy ul. Żeromskiego 3w Blachowni uchwała została podjęta większością głosów 

w stosunku 11 głosów „za”, 1 głos „wstrzymuję się, 2 głosy „przeciw”. 

Na sali obecnych 

14  radnych 

 

Ad pkt. 14 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 11 położonego przy ul. Bankowej 

6 w Blachowni. 

 

Uchwała Nr 272/XLIII/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 11 

położonego przy ul. Bankowej 6 w Blachowni w stosunku 11 głosów „za”, 1 głos „wstrzymuję 

się, 2 głosy „przeciw”. 

Na sali obecnych 

14  radnych 

Radny Krzysztof Imiołek nawiązał do wypowiedzi radnego Marka Kułakowskiego zapytał 

ile przez sześć lat zostało sprostowanych udziałów? 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma odpowiedziała, że jest to proces długotrwały, 

skomplikowany niezależny od gminy, w tej chwili, co do liczby sprostowanych udziałów nie 

może udzielić odpowiedzieć.  

 

Ad pkt. 15 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię komisji w sprawie zmian 

w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2014. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Wiesława Gmyrek przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Krzysztof Imiołek pozytywnie ocenił przeznaczenie środków finansowych w budżecie 

na wykonania koncepcji programowo – przestrzennej zagospodarowania terenów rekreacyjnych 

wokół zbiornika wodnego. Uważa, że opinie, wnioski i postulaty mieszkańców powinny znaleźć 

rozwiązanie przy opracowaniu koncepcji (głos w dyskusji w załączeniu do protokołu).  
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Radna Edyta Mandryk prosiła o wyjaśnienie zapisu w projekcie „wprowadza się wydatki na 

opracowanie aglomeracji Gminy Blachownia w kwocie 7 000 zł. oraz „wydatków na opracowanie 

koncepcji programowo – przestrzennej” terenów rekreacyjnych wokół zbiornika wodnego. 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma odpowiedziała, że koncepcje aglomeracji musimy być 

przyjęta, ponieważ wymagana jest przez Urząd Marszałkowski. W związku z tym należy 

wprowadzić zmiany do budżetu i zastosować się do wytycznych Urzędu Marszałkowskiego. 

W sprawie wydatków na opracowanie koncepcji programowo – przestrzennej poinformowała, że 

zostanie powołana osoba, która będzie odpowiedzialna za zbieranie informacji przede wszystkim 

od mieszkańców do opracowania wizji rozwoju i otoczenia zbiornika. 

Uchwała Nr 273/XLIII/2014 w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 

2014 uchwała została podjęta większością głosów w stosunku 13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymuje 

się”. 

Na sali obecnych 

14  radnych 

 

Ad pkt. 16 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma udzieliła odpowiedzi na zgłoszone interpelacje radnych: 

 

Radnej Bożena Forma w sprawie udzielenia pomocy mieszkańców dojeżdżającym do miejsc 

pracy poinformowała, że przychyla się do prośby mieszkańców i wystąpi do Przedsiębiorstwa 

Komunikacji w Częstochowie o korektę rozkładu jazdy ma nadzieje, że sprawa zakończy się 

pozytywnie. 

 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu złożył w sprawie: 

1. Przekazania środków finansowych dla Miejskiego Domu Kultury w Blachowni 

wyjaśniła, że nie było zabieranych środki dla MDK. Budżet był konstruowany 

z udziałem radnych, rzetelnie i oszczędnie. Wszystkie jednostki pomocnicze gminy 

mają ograniczone środki na działalność bieżącą.  

Jeżeli pan Radny widzi konieczność przekazania środków może wskazać w budżecie 

gdzie można dokonać przesunięć i ewentualni będzie można przenieść środki.  

Ponadto stwierdziła, ze dzieci biorące udział w zajęciach MDK nie będą miały 

uszczerbku na ofercie, którą miały do tej pory.  

2. Posiedzenia Komisji Budżetu stwierdziła, że nie będzie się wypowiadać w tej sprawie. 

3. Promocji Gminy Blachownia, zakupu kubków odpowiedziała, że podpisuje wiele 

dokumentów, pełniąc funkcję Burmistrza. Uważa, że niema nic złego w tym, że podpis 

Burmistrza widnieje na kubku. 

Uważa, że promocja Burmistrza polega na tym, że pracuje od momentu ślubowania 

na rzecz mieszkańców Gminy Blachownia. Przeprowadzone inwestycje są promocją 

Burmistrza.  

4. Konkursu na stanowisko Prezesa Ośrodka Sportu i Rekreacji wyjaśniła, że Prezes 

Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. z o.o. został wybrany przez Radę Nadzorczą. 

W konkursie na stanowisko prezesa były określone wymagania. Z informacji, jakie 

posiada wynika, że do pierwszego konkursu nie zgłosili się kandydaci. Natomiast 

do drugiego zgłosiło się dwóch kandydatów, ale żaden z nich nie posiadał wymaganej 

wiedzy i nie był związany z działalnością sportową. 

Prezes nie podlega ustawie o pracownikach samorządowych, była możliwość 

powołania na to stanowisko Pana Jacka Chudego, który spełniał wymagania wykazując 

się wiedzą w zakresie określonym przez komisję. Swoimi działaniami wykazuje, że 

jest osoba odpowiednią na to stanowisko.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jerzy Zdunek Radny odniósł się do wypowiedzi radnego Marka 

Kułakowskiego dotyczącej posiedzenia komisji i wyjaśnił, że po wyjściu P. Dyrektor MDK 

z komisji.  Radny Marek Kułakowski stwierdził, że ówczesny Dyrektor MDK został w sposób 

brutalny wyrzucony z pracy. Na co odpowiedział, że Radny nie zna protokołu Komisji Rewizyjnej 

i innych okoliczności zwolnienia Dyrektora.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Małgorzata Sukiennik przedstawiła pozytywna opinię 

Komisji w sprawie działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. z o.o. w Blachowni (opinia 

w załączeniu do protokołu).  

 

Krzysztofowi Imiołkowi w sprawie:  

1. Opracowania dokumentacji technicznej na oczyszczenie zbiornika wodnego 

odpowiedziała, że będzie badany główny zbiornik, przypływy i wypływy po uzyskaniu 

analizy informacja w tej sprawie zostanie radnym przekazana.  

2. Zagospodarowania terenu przy nowobudowanym ryneczku wyjaśniła, że obecnie nie 

ma środków finansowych na zagospodarowanie otoczenia.   

 

Ad pkt. 17 

W wolnych wnioskach z pośród mieszkańców głos zabrała: 

Pani Małgorzata Olszewska w sprawie prowadzonej przez siebie działalności gospodarczej. 

Stwierdziła między innymi, ze Pani Burmistrz Anetta Ujma ingerowała w jej działalność 

gospodarczą poprzez stosowanie pism do Narodowego Funduszu Zdrowia, z którego wynika, ze 

Pani Olszewska nie posiada prawa do lokalu po 30 listopada 2012 roku do prowadzenia apteki, co 

jest nieprawdą, ponieważ lokal apteki usytuowany jest na jej prywatnej posesji. Uważa, że P. 

Burmistrz również ingeruje w jej działalność pismem do NFZ, że po 30.11.20112 r. nie będzie 

posiadać prawo do lokalu na prowadzenie ośrodka zdrowia. Twierdziła, że według umowy ma 

prawo do przedłużenia umowy najmu. Informowała również, że nie zalegała z opłatami 

czynszowymi, że nie zostały jej zwrócone wszystkie nakłady finansowe przeznaczone na remont 

lokalu. Uważa, ze zaginęła cała kadencja uchwał 1998 -2002. Jest to łamanie prawa poprzez nie 

udzielanie informacji publicznej. 

 

Ad pkt. 18 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XLIII sesję Rady 

Miejskiej. 

 

Protokołowała           

          Przewodniczący  
Iwona Gawlik          Rady Miejskiej  

           

  Henryk Kania 

 

 

 


